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Bassem Zawdeh is architect-restorer specialized in Islamic geometry and Kufic calligraphy. He has a passion for
Tripoli’s cultural and architectural heritage and has been working on documenting this heritage since 2016. In
2020, he documented all Mamluk and Ottoman geometric patterns found in historical buildings, a project never
done before. He also teaches architecture at two Universities and founded “Tawtheeq”, an initiative under
“Omran NGO” documenting the historical, architectural, and cultural heritage of Tripoli.
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Bassem Zawdeh est architecte-restaurateur spécialisé dans la géométrie islamique et la calligraphie coufique.
Passionné par le patrimoine culturel et architectural de Tripoli, il travaille a la documentation de ce patrimoine
depuis 2016. En 2020, il a documenté tous les motifs géométriques mamelouks et ottomans trouvés dans les
batiments historiques, un projet jamais réalisé auparavant. |l enseigne également I'architecture dans deux
universités et a fondé « Tawtheeq », une initiative de I'ONG Omran qui documente le patrimoine historique,
architectural et culturel de Tripoli.
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